

Date: February 22th 2021

Circular No: 58/ AY 2020-2021

Subject: COVID-19 Tests for Ajyal Alfalah' students 12 years above and below

Dear Parents,

We received a notice from ADEK and DOH that it has been decided by the Abu Emergency, Crisis and Disasters Committee for the COVID-19 Pandemic that students aged 12 and above will have to be tested every two weeks, the cost of which will be covered by the government. **All Students of Determination are exempt from being tested.**

Students aged 12 years and above

Students aged 12 years and above who physically attend the school must have a valid COVID-19 negative test for 14 days. Our student must follow the below testing schedule and locations.

Students should provide the testing centre with the following information:

- Emirates Identification cards
- A copy of the attached **sheet, indicating** the school's code (K9284), school name, location, date, and timing of the COVID-19 test must be provided.
- **Students who miss the free scheduled COVID-19 test** must be tested at a public or private testing centre or hospitals **at their own cost.**

Students 12 years and above, physically attending the school on term2 will not be allowed to enter the school without a negative test result valid for 14 days.

Scheduled COVID-19 test for Ajyal Alfalah students

School Code	KS-9284
School Name	Ajyal International - Alfalah
ROUND 2 COVID-19 Test Date	23-Feb-21
ROUND 3 COVID-19 Test Date	06-Mar-21
ROUND 4 COVID-19 Test Date	16-Mar-21
ROUND 5 COVID-19 Test Date	26-Mar-21
Working Hours	7:00 a.m. to 10:00 p.m.
Testing Center	Biogenix Labs - G42 Healthcare - Masdar City - Abu Dhabi -
Location	https://goo.gl/maps/ejSsx46LyKjCKYXq5

Student aged below 12 years

Students aged below 12 years who physically attend the school after returning from international travel need to provide the school a COVID-19 negative test valid for 96 hours. Our student must follow the below testing schedule and locations.

Students should provide the testing centre with the following information:

- Emirates Identification cards
- A copy of the attached **sheet, indicating** the school's code (K9284), school name, location, and timing of the COVID-19 test must be provided.
- A proof of travel, passport, or ticket.

Below 12 travellers testing location

School Code	KS-9284
School Name	Ajyal International – Alfalah
Working Days	7 days a week
Working Hours	8:30 a.m. to 11:00 p.m.
Testing Center	Biogenix Labs - G42 Healthcare - Masdar City - Abu Dhabi -
Location	https://goo.gl/maps/ejSsx46LyKjCKYXq5

Please keep safe and healthy.

Yours sincerely,



Antoinette Brown
Principal Director



التاريخ: 22 فبراير 2021

تعميم رقم 58 / العام الأكاديمي 2020-2021

الموضوع: فحص كوفيد 19 الخاص بطلاب أجيال الفلاح فوق 12 عامًا وأقل

السادة أولياء الأمور الكرام،،

وفقا لتعليمات دائرة التعليم والمعرفة واللوائح الصادرة عن لجنة الطوارئ والأزمات والكوارث في أبو ظبي خلال جائحة كوفيد 19 ، يجب على جميع طلاب التعليم الصفي (وجها لوجه) الذين تبلغ أعمارهم 12 عامًا فما فوق أن يخضعوا لفحص كوفيد 19 كل أسبوعين حيث تتكفل حكومة أبو ظبي برسوم الفحص. **ولا يشمل ذلك الطلاب من أصحاب الهمم وطلاب التعليم عن بعد حيث أنهم غير ملزمين بالفحص.**

الطلاب من سن 12 عامًا فما فوق

لن يُسمح للطلاب الذين يحضرون الى المدرسة و الذين تبلغ أعمارهم 12 عامًا فما فوق ، بدخول الى المدرسة دون نتيجة اختبار سلبية سارية لمدة 14 يومًا. نرجو منكم اتباع تاريخ ومكان ومواعيد الفحوصات الخاص بطلابنا حسب الجدول المرفق أدناه.

يجب على الطلاب تزويد مركز الفحص بالمعلومات التالية:

- بطاقات الهوية الإماراتية
 - يجب تقديم نسخة من الجدول المرفق، والذي يشير إلى رمز المدرسة (K9284) واسم المدرسة والموقع والتاريخ وتوقيت فحص كوفيد 19.
 - يرجى العلم أن **الفحص مجاني فقط حسب البرنامج الخاص** بمدرستنا وفي حالة عدم الالتزام بالمواعيد يجب على الطلاب القيام بذلك على **نفقتهم الخاصة في مركز فحص عام أو خاص** .
- لن يُسمح للطلاب الذين تبلغ أعمارهم 12 عامًا فما فوق ، والذين يحضرون المدرسة فعليًا في الفصل الدراسي الثاني، بدخول المدرسة دون نتيجة اختبار سلبية صالحة لمدة 14 يومًا.

مواعيد الفحص الخاصة بالطلاب التعليم الصفي الذين تبلغ أعمارهم 12 عامًا

رمز مدرسة	KS-9284
اسم المدرسة	مدرسة أجيال الدولية - الفلاح
موعد الجولة الثانية فحص كوفيد -19	23 فبراير 2021
موعد الجولة الثالثة فحص كوفيد -19	06 مارس 2021
موعد الجولة الرابعة فحص كوفيد -19	16 مارس 2021
موعد الجولة الخامسة فحص كوفيد -19	26 مارس 2021
ساعات العمل	7:00 ص حتى 10:00 م
مركز الفحص	مختبرات بيوجينكس G42 - للرعاية الصحية - مدينة مصدر - أبو ظبي-
موقع	https://goo.gl/maps/ejSsx46LyKjCKYXq5

الطلاب الذين تقل أعمارهم عن 12 سنة

يحتاج طلاب التعليم الهجين الذين تقل أعمارهم عن 12 عامًا والذين يحضرون في المدرسة فعليًا في حالة العودة من خارج الدولة تزويد المدرسة بنتيجة سلبية لفحص كوفيد 19 صالحة لمدة 96 ساعة. نرجو التوجه لمكان الفحص الخاص بطلابنا حسب الجدول المرفق أدناه.

يجب على الطلاب تزويد مركز الاختبار بالمعلومات التالية:

- بطاقات الهوية الإماراتية
- يجب تقديم نسخة من الجدول المرفق، والذي يشير إلى رمز المدرسة (K9284) واسم المدرسة والموقع وتوقيت فحص كوفيد 19.
- تقديم إثبات عن موعد العودة من السفر، جواز السفر أو التذكرة.

مركز فحص الطلاب الذين تقل أعمارهم عن 12 سنة والعائدين من خارج الدولة

رمز مدرسة	KS-9284
اسم المدرسة	مدرسة أجيال الدولية - الفلاح
أيام العمل	7 أيام في الأسبوع
ساعات العمل	8:30 ص حتى 11:00 م
مركز الفحص	مختبرات بيوجينكس G42 - للرعاية الصحية - مدينة مصدر - أبو ظبي-
موقع	https://goo.gl/maps/ejSsx46LyKjCKYXq5

يرجى الحفاظ على سلامتكم وصحتكم.

تفضلوا بقبول فائق الاحترام،



أنطوانيت براون
مديرة المدرسة

